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Abstract (en)
[origin: CN115844132A] The invention provides a bottle 1 for dispensing a cosmetic product 38, the bottle comprising:-a base 2 having a hollow
body 25 over which a neck 22 is located, said base 2 defining a receptacle 24 adapted to receive the cosmetic product 38; -at least one substitute 3
of the cosmetic product 38 mounted on the base 2,-a cap 4 closing the bottle 1 and being adapted to be attached to the base 2 or to the substitute 3;
the base 2, the substitute 3, and the lid 4 are stacked in succession. The substitute 3 has a tank 31 for storing the cosmetic product 38, the internal
volume of which is at least equal to the internal volume of the receptacle 24 of the base 2, said tank 31 being inserted into the receptacle 24 of the
base 2 by lowering below the level of the neck 22 of the base 2.

Abstract (fr)
L'invention propose un pot 1 distributeur de produit 38 cosmétique comprenant:-une base 2 présentant un corps 25 creux surmonté d'un col 22,
ladite base 2 définissant un logement 24 apte a accueillir le produit 38 cosmétique;-au moins une recharge 3 en produit 38 cosmétique montée sur
la base 2,-un couvercle 4 venant fermer le pot 1 et apte a se fixer sur la base 2 ou la recharge 3.La base 2, la recharge 3 et le couvercle 4 sont
successivement empilés.La recharge 3 présente une cuve 31 de stockage du produit 38 cosmétique dont le volume intérieur est au moins identique
au volume intérieur du logement 24 de la base 2, ladite cuve 31 s'insérant dans le logement 24 de la base 2 en descendant sous le niveau du col
22 de la base 2.
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